

Zulassung

Das Kesselinspektorat des SVTI als behördlich akkreditierte Inspektionsstelle für die Beurteilung der Gesetzeskonformität und Sicherheit von druckführenden Geräten und Anlagen erteilt der Firma

BOA Metal Solutions GmbH
a company of BOA® Group
Lorenzstraße 2 - 6
DE-76297 Stutensee

die Zulassung gemäss SVTI Regelwerk Band 1, Vorschrift 704 zur Herstellung von Kompensatoren und zur Bau- und erstmaligen Druckprüfung von Behältern des Typ 4, wie gasgefüllte Schalter, Schaltanlagen und Übertragungsleitungen für das Werk

BOA Metal Solutions GmbH
a company of BOA® Group
Lorenzstraße 2 - 6
DE-76297 Stutensee

Der Geltungsbereich ist in der Zulassung Nr. KIS.VZ.5516405 aufgeführt.

Diese Zulassung hat eine Gültigkeit von drei Jahren, sie kann auf Antrag verlängert werden.

Gültig bis
15.07.2023

Zulassung Nr.
KIS.VZ.5516405

Wallisellen, 16.07.2020

Leiter Kesselinspektorat



Felix Heer

Inspektor/Experte



Wolfgang Helbling

Agreement

The Pressure Vessel Inspectorate of the SVTI, as an accredited public administrative body for the assessment of conformity of law and for the safety of pressure vessels and pressure equipment authorizes

BOA Metal Solutions GmbH
a company of BOA® Group
Lorenzstraße 2 - 6
DE-76297 Stutensee

a license according to the SVTI Prescriptions vol.1, specification 704 for manufacturing of compensators and for the construction and initial testing of pressure vessels of the type 4, like pressure vessels for high voltage, gas insulated switches, switchgears and transmission lines.

BOA Metal Solutions GmbH
a company of BOA® Group
Lorenzstraße 2 - 6
DE-76297 Stutensee

The scope is listed in the license No. KIS.VZ.5516405.

The license has a validity of 3 years. For extension, an application has to be requested.

Valid until
15.07.2023

Agreement No.
KIS.VZ.5516405

Wallisellen, 16.07.2020

Head of Pressure
Vessel Inspectorate



Felix Heer

Inspector/Expert



Wolfgang Helbling